
ORG.0012.9.2019 

P R O T O K Ó Ł  Nr  11/2019 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 19 grudnia 2019 r. 

 

         Obrady rozpoczęły się o godzinie 10.00 zakończyły się o godzinie 13.15. 

 

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Roman Pawłowski 

4) Irena Wakuluk 

 

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji 

2) Mieczysław Bartosiuk 

3) Aleksander Putko, 

4) Grzegorz Wiktoruk 

 

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 

2) Zenon Podbielski 

3) Izabela Marzena Jurczak 

4) Jerzy Olesiuk 

5) Tomasz Leoniuk 

6) Aleksander Dubiński 

7) Anna Jaroszuk 

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

3/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 

4/ Pracownicy Urzędu Gminy 

5/ Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Elżbieta Wierchow. 

 

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  – 

Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej.  

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Radny Pan Mieczysław Bartosiuk – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

wprowadził wniosek formalny dotyczący wprowadzenia do budżetu gminy na 2020 r. inwestycji 

dotyczącej wyremontowania świetlicy w miejscowości Borysowszczyzna.  

 

    Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie punktu do 

porządku posiedzenia.  

 



W wyniku jawnego głosowania 14 głosami za, 1 głosem przeciw, w obecności 15 członków 

komisje przyjęły wprowadzenie punktu do porządku obrad.  

 

    Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

posiedzenia po zmianach. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

komisje przyjęły porządek posiedzenia po zmianach, w następującym brzmieniu:  

 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

1) Zmiany uchwały Nr VI/45/2019 Rady Gminy Nurzec-Stacja w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu 

2) Zmiany uchwały Nr VII/51/2019 Rady Gminy Nurzec-Stacja w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu 

3) Zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

4) Ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Nurzec-Stacja niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2019 

5) Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028 

6) Uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2020 

7) Ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Nurzec-Stacja 

8) Przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Nurzec-Stacja 

9) Wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Nurzec-Stacja na rzecz Województwa Podlaskiego – Podlaskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Białymstoku 

10) Określenia zasad zawierania kolejnych umów dzierżawy lub najmu nieruchomości 

gminnych 

11) Zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie przekazania Gminie Mielnik 

zadania publicznego w zakresie transportu zbiorowego 

12) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii na 2020 r 

13) Przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Nurzec-

Stacja” 

14) Przyjęcie planu pracy Rady Gminy i Komisji na 2020 r. 

15) Wprowadzenie do budżetu gminy inwestycji dotyczącej wyremontowania świetlicy w 

miejscowości Borysowszczyzna 

2. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/45/2019 Rady Gminy Nurzec-Stacja w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/45/2019 Rady Gminy 

Nurzec-Stacja w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/45/2019 Rady 

Gminy Nurzec-Stacja w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2019 Rady Gminy Nurzec-Stacja w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2019 Rady Gminy 

Nurzec-Stacja w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.  

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2019 Rady 

Gminy Nurzec-Stacja w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, czy załącznik numer 4 

zadania inwestycyjne ulega zmianie?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że załącznik ten uległ zmianie. 

Zadanie 4 z poprzedniego załącznika zostaje wyłączone i jest to przebudowa dróg gminnych w 

Syczach i Zalesiu w zakresie dostosowania ich do pochyleń podłużnych jezdni i na dojazdach do 

przejazdów kolejowo-drogowych opracowanie dokumentacji projektowej. Na to zadanie była 

przeznaczona kwota 6 tys. zł. Podobnie ulega zmianie kwota przeznaczona na przebudowę dróg 

gminnych w miejscowości Werpol, ponieważ po przetargu wykonamy to zadanie z mniejszymi 

wydatkami. W związku z tym z 787 206 zł przewidywanych do wydania w 2019 roku będzie to 

kwota 590 409 zł. Dodatkowo zwiększyliśmy kwotę nabycia zabytkowej wieży ciśnień o 30 zł.  

 

Pan Aleksander Putko – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – zapytał z jakich przesunięć 

pieniędzy było dofinansowanie zakup zabytkowej wieży ciśnień?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że podjęliście Państwo uchwałę o zakupie wieży 

ciśnień.  

 



Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 

rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Nurzec-Stacja 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2019 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – 

Skarbnik Gminy.     

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy 

Nurzec-Stacja niewygasających z upływem roku budżetowego 2019. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu 

Gminy Nurzec-Stacja niewygasających z upływem roku budżetowego 2019. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 5-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2020-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz –Skarbnik Gminy. 

Dyskusja: 

Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – zapytał, jak rozumieć 

ostatnie zdanie w załączniku numer 2 Objaśnienia do projektu uchwały: „Wykaz przedsięwzięć - 

nie przewiduje się przedsięwzięć na lata 2020-2023. Planowane projekty obejmują co najwyżej rok 

budżetowy i rok następny.” 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że ustawa o finansach publicznych mówiąc 

o Wieloletniej Prognozie Finansowej zakłada, że przedsięwzięcie to jest zadanie, które będzie 

występowało w danym roku budżetowym plus co najmniej przez kolejne dwa lata, czyli okres 3 lat. 

W naszym przypadku występuję zapis, że nie przewiduje się takich przedsięwzięć na lata 2020-

2023, ponieważ nie mamy takich przedsięwzięć.  

Pan Tomasz Leoniuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – stwierdził, że na sesji była 

rozmowa, że do wieży ciśnień dołożymy 400 tys. zł. i będzie dofinansowanie z programu. Okazuje 

się, że w tym momencie nie 400 tys. zł tylko już jest wydatek 500 tys. zł i to z własnego budżetu. 

Zaciągamy następny kredyt.  

Pan Piotr Jaszczuk - Wójt Gminy -  poinformował, że mamy dostać 460 tys. zł dofinansowania i 

musimy dołożyć środki własne, ponieważ nie uzyskamy w 100% środków unijnych na remont 



wieży ciśnień. Na poprzedniej sesji informowałem, że musimy dołożyć z budżetu i postaramy się 

wykonać remont w wersji oszczędnej.  

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

         Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2020 

przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, o budowę dróg w 

Zabłociu, jaki to jest odcinek drogi? Złożony jest wniosek o dofinansowanie tego zadania, co jeśli 

przy rozpatrywaniu wniosku nie otrzymamy środków?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że na dzień dzisiejszy mamy złożonych kilka 

wniosków na przebudowę dróg gminnych m.in. Zabłocie, Chanie-Chursy, Siemichocze, ul. 

Drzewna, Akacjowa, Poniatowskiego i Pawlonki. Nie wiemy, który wniosek otrzyma 

dofinansowanie. Z projektu budżetu gminy wynika, że rocznie możemy przeznaczyć około 500-

700 tys. zł na inwestycje. Liczymy, że otrzymamy wsparcie finansowe na budowę około 1 km drogi 

w Zabłociu i dokończymy tą inwestycję rozpoczętą w 2017 roku. Czekamy cierpliwie na 

rozpatrzenie wniosków.  

 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, czy 500 tys. zł to kwota 

zaplanowana na wyremontowanie wieży ciśnień i zakończenie prac w całości? 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że w budżecie gminy zaplanowano 106 tys. zł 

środków własnych i wsparcie finansowe w wysokości 393 tys. zł. Tak się planuje kwotę wydatków, 

ale trudno jest przewidzieć czy za tą kwotę wyłonimy wykonawcę i ile będzie kosztować dokładnie 

cała inwestycja. Ponad to Pani Konserwator podjęła decyzję, że zbiornik znajdujący się w środku 

budynku nie może zostać usunięty i ograniczyła nam możliwość swobodnego działania. Musimy 

stosować się do zaleceń konserwatora. 

 

Pan Jerzy Olesiuk - Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, o kwotę 10 tys. zł na 

finansowanie odbioru odpadów zwierzęcych i opiekę weterynaryjną? Z czym związana będzie 

opieka czy tu chodzi o wyłapywanie psów?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że tutaj chodzi o rolników, czyli jeśli 

padnie jakieś zwierzę to firma z która mamy podpisaną umowę odbiera takie zwierzę. Na opiekę 

weterynaryjną nie mamy podpisanej umowy, ale musimy zabezpieczyć środki.  

 



Pan Wojciech Wojtkowski – Członek Komisji Rewizyjnej – zapytał, dlaczego zadanie inwestycyjne 

budowa chodnika na ulicy Zakątnej zniknęło z budżetu gminy?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że zniknęło, ponieważ nie mamy środków 

finansowych. Na dzień dzisiejszy musimy pokończyć rozpoczęte projekty i nie możemy 

rozpoczynać nowych inwestycji.  

 

Pan Mieczysław Bartosiuk – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – zwrócił uwagę, że to 

tak samo powinniśmy zakończyć budowę świetlicy wiejskiej w Borysowszczyźnie, która 

rozpoczęła się w 2012 roku, a dopiero potem zaczynać nową inwestycję z wieżą.   

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że Radni podjęli decyzję o remoncie wieży 

ciśnień i uważam, że należy ją ocalić. Jeśli pojawią się środki zewnętrzne na budowę świetlicy w 

Borysowszczyźnie to dołożymy z budżetu i wykonamy tą inwestycje.  

 

 Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja 

na rok 2020. 

 

W wyniku jawnego głosowania 11 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi się, 2 głosami 

przeciw, w obecności 15 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2020. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 

 

Przewodniczący posiedzenia ogłosił 10 minutową przerwę w posiedzeniu. 

 

Wznowienie posiedzenia. 

 

Do p. punktu 7-go: 

 

          Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Nurzec-Stacja 

przedstawił Pan Piotr Jaszczuk - Wójt Gminy.  

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Nurzec-Stacja. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, 1 głosem wstrzymującym się, w obecności 

14 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Norbert Jadczuk. 



Dyskusja: 

Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Członek Komisji Rewizyjnej – zapytał, czy Gmina nie 

powinna rozważyć założenia instalacji fotowoltaicznej przy oczyszczalni ścieków i hydroforni?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że Gmina nie może założyć takiej instalacji, 

ponieważ hydrofornia i oczyszczalnia ścieków jest przekazana Wodociągom Podlaskim.  

 

Pan Roman Pawłowski – Członek Komisji Rewizyjnej – zapytał, czy hydranty są monitorowane i 

sprawdzane?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że z podpisanej umowy z Wodociągami wynika, 

że ich obowiązkiem jest sprawdzanie i konserwacja hydrantów.  

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9. 

 

Do p. punktu 9-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Województwa Podlaskiego – Podlaskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Województwa Podlaskiego – 

Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Województwa 

Podlaskiego – Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 10. 

 

Do p. punktu 10-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zawierania kolejnych umów dzierżawy lub 

najmu nieruchomości gminnych przedstawiła Pani Irena Kowalewicz – Kierownik Referatu 

Rozwoju Gminy. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 



 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie określenia zasad zawierania kolejnych 

umów dzierżawy lub najmu nieruchomości gminnych. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie określenia zasad zawierania 

kolejnych umów dzierżawy lub najmu nieruchomości gminnych. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 11. 

 

Do p. punktu 11-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie przekazania 

Gminie Mielnik zadania publicznego w zakresie transportu zbiorowego przedstawił Pan Krzysztof 

Popławski. 

 

Dyskusja: 

Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – zapytał, jaka to będzie 

dokładanie trasa? 

 

Pan Krzysztof Popławski – przedstawił trasę numer: 1 – Siemiatycze, ul. Grodzieńska, Boratyniec 

Lacki, Grabarka, Szumiłówka, Oksiutycze, Pawłowicze, Homoty, Szerszenie, Siemiatycze-Stacja, 

Maćkowicze, Polkowicze, Moszczona Królewska, Radziwiłówka, Adamowo, Wilanowo, Tokary, 

Koterka, Mętna, Mielnik, natomiast trasa numer 2 to odwrotność.  

 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, czy poniesiemy jakieś 

koszty w związku z podpisaniem porozumienia?  

 

Pan Krzysztof Popławski – poinformował, że wszystkie koszty ponosi organizator, czyli Gmina 

Mielnik.  

 

Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, jaka będzie 

częstotliwość przejazdu, czy to będzie codziennie?  

 

Pan Krzysztof Popławski – poinformował, że to organizator określi częstotliwość przejazdu.  

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego w 

sprawie przekazania Gminie Mielnik zadania publicznego w zakresie transportu zbiorowego. 

 

W wyniku jawnego głosowania 15 głosami za, w obecności 15 członków Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego w 

sprawie przekazania Gminie Mielnik zadania publicznego w zakresie transportu zbiorowego.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 12. 

 

Do p. punktu 12-go: 

 



            Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2020 r. przedstawiła Pani Elżbieta 

Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2020 r. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 

2020 r. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 13. 

 

Do p. punktu 13-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

dla Gminy Nurzec-Stacja” przedstawiła Pani Iwona Jadczuk. 

 

Dyskusja: 

Pan Aleksander Putko – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – zapytał, kiedy będzie 

odbierany azbest od mieszkańców?  

 

Pani Iwona Jadczuk – poinformowała, że otrzymaliśmy pismo z wojewódzkiego funduszu, że  

planują ogłosić w styczniu konkurs i my oczywiście jako Gmina będziemy składać wniosek. W 

tamtym roku zebraliśmy azbest od 8 właścicieli nieruchomości i otrzymaliśmy nie całe 5 tys. zł.  

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja”. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest dla gminy Nurzec-Stacja”. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 14. 

 

Do p. punktu 14-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 2020 rok. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2020 

rok. 

 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały w sprawie przyjęcia programu pracy Rady 

Gminy na 2020 rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 15. 

 

Do p. punktu 15-go: 

 Wprowadzenie do budżetu gminy inwestycji dotyczącej wyremontowania świetlicy w 

miejscowości Borysowszczyzna omówił Pan Mieczysław Bartosiuk – Członek Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych Radni mogą zgłaszać poprawki, ale nie mogą zwiększać deficytu. W momencie kiedy 

po stronie wydatków wprowadzimy dodatkową inwestycję to zwiększamy deficyt. Takiej sytuacji 

ustawa o finansach publicznych nie przewiduje. Natomiast Radny zgłaszając taką poprawkę musi 

wskazać skąd przesunąć środki na budowę świetlicy w Borysowszczyźnie, bo równowaga musi być 

zachowana.  

 

Pan Mieczysław Bartosiuk – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – stwierdził, że środki 

można przesunąć z wkładu własnego na remont wieży ciśnień. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że nie zgodzi się na takie przesunięcie. 

Natomiast, aby złożyć taki wniosek to musimy mieć pewność, że są środki w budżecie na realizację 

inwestycji. Nie wiemy co nas czeka w 2020 roku, a musimy być przygotować na podwyżki i inne 

niespodziewane wydatki.  

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie wprowadzenie do budżetu gminy inwestycji dotyczącej wyremontowania świetlicy 

w miejscowości Borysowszczyzna.  

 

W wyniku jawnego głosowania 8 głosami za, 2 głosami przeciw, 3 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 13 członków Komisje przyjęły wniosek o wprowadzenie do budżetu gminy 

inwestycji dotyczącej wyremontowania świetlicy w miejscowości Borysowszczyzna.  

 

Do punktu 2-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski:  

 

Pan Tomasz Leoniuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – poinformował, że zgłaszał na 

poprzedniej komisji przepust w miejscowości Grabarka przy samej studzience oraz w miejscowości 

Moszczona Pańska zakręt gdzie woda podmywa asfalt. Czy będzie cos w tym kierunku robione? 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że zostanie to zrealizowane gdy będzie robiona 

inwestycja drogowa w miejscowości Werpol. Poprosimy przedsiębiorstwo, aby ten mały zakres 

robót wykonano. Na zakończenie posiedzenia złożył wszystkim serdeczne życzenia z okazji 

zbliżających się świąt.   

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Jowita Radzikowska                Jan Szpański 
 


